

FRONT



此图只供参考 This picture is for reference only.



吉隆坡启智华小礼堂暨校舍筹募基金 “十大歌星义演”缘起



吉隆坡启智华小是泗岩沫区唯一的一间华文小学。自1947年建校以来，先贤们皆本着教育为启迪民智，培育英才，造福社会，发展国家为基本，并继承和发扬民族文化，传扬薪火的重任。

随着学生人数逐年增加，2000多名师生的启智华小，跻身于约1.3英亩的校地上，长期面对严重缺少活动空间的窘境，苦不堪言。虽则面对校地有限之挑战，本校三机构同人仍以积极态度，得力于各热爱华教人士及众热心维护启智的家长，大家热血沸腾、排除万难，在热爱启智的召唤下最终在2009年中筹得240万令吉，成功购下隔壁面积约0.5英亩油站地段。

一直以来，启智华小一切软硬件建设有赖于热爱华教之社会人士及本校三机构同人给予鼎力支持，都有持续不断地获得改善与提升。但美中不足的是尚欠缺一座可供师生们有更多空间进行各项活动，以塑造更理想的学习与工作环境的多元用途礼堂。所以，启智华小三机构及众人的共同理念和展望，就是要在这一块地段上建起一座宏伟的多元用途礼堂暨校舍，使学生们有更大的活动空间，在这更完善的设备下成长，让莘莘学子受惠。

这座耗资约500万令吉之5层半礼堂校舍楼，底层有泊车场、3层共24间课堂楼层、一个可摆设千人宴会之多元用途礼堂、礼堂楼上将有一间容纳约300人之视听馆。此礼堂校舍楼一旦落成，校方除了将可落实全日制教学以进一步提升学生之教育和学术水平，也为社区服务提供一个举行各种活动的理想中心。

本校建委会在全体三机构成员、教职员、学生家长以及热爱华教的热心社会人士的全力推动及支持下，决定举行由Carlsberg集团赞助、南洋商报与中国报共同主办之马来西亚十大歌星义演慈善晚宴。此义演晚宴订于2012年7月6日(星期五)晚上七时正，假吉隆坡洗都王岳海大礼堂举行，为筹募礼堂基金而展开新的冲刺!

本校三机构同人邀请热爱华教的善长仁翁及家长们，一本以往爱护我校的热忱，慷慨解囊、共襄义举，鼎力支持这个义演慈善晚宴，以达集腋成裘、众志成城之效，俾使本校发展大计能顺利完成，受惠下一代，也使本建委会能如期完成这神圣的使命!

这次的十大慈善义演晚宴，我们订下200万令吉为筹款目标，本校三机构同人、全校师生祈盼各位本着爱护启智、爱我华教的满腔热忱，慷慨解囊，鼎力支持，协助我们完成原望。让我们携手为启智小学创造更美好的前景，使华文教育继续发扬光大!

BACK



Fund Raising For School Building and Multi-purpose Hall, SJKC Khai Chee, KL “Malaysia Top Ten Singers Charity Night”



SJKC Khai Chee was founded in 1947 with the main objective to provide formal education to our children and to cultivate talents among the younger generations. Till this very day, members of the Board of Governors, Parent Teacher Association and Old Boys Association, sponsors and parents still embrace this common vision in developing the school to its best potential for the welfare of the students.

As the only Chinese school located in Segambut, Kuala Lumpur, SJKC Khai Chee has grown in size over the years and currently accommodating more than 2,000 students and teachers. In spite of the good number of students registering with the school each year, the school is now facing a severe problem with inadequate land size to accommodate this growth. Due to space constraint, the school could only hold its events and recreational activities at the outdoor basketball court, which is way too small for a school-wide event of 2,000 people at one time.

In spite of all the challenges, our Board of Governors was optimistic about the future of the school and we succeeded in raising RM2.4million in 2009 to acquire a piece of approximately 0.5 acres of land adjoining to the school. This piece of land gives hope to the school where we can now look into expanding its space to accommodate the needs of the students better with the construction of a multi-purpose hall, an auditorium and 24 classrooms.

Today, we are seeking all of you, fellow partners who have the same drive and burning zeal for the sustainability of the Chinese education in Malaysia to join hands with us in raising RM5million towards this mammoth project of SJKC Khai Chee. It is only through our combined effort that we can realize this goal in providing a better studying environment for our children.

With the completion of this multi-purpose hall, the school will be converted into a single session system to make studying experience in the school more efficient and effective. Besides, the hall can also be used to provide other public services to our nearby community such as gatherings, celebrations, functions and events organizing.

To kick start this project, the School Building Committee, Nanyang Siang Pau, China Press and Carlsberg Berhad will jointly organize a Malaysia Top Ten Singers Charity Night which will be held at 7pm on 6th July 2012 (Friday) at HGH Convention Centre, Sentul, KL. The organizing committees strongly appeal to the parents and the public to contribute generously towards this fund raising event. Let us work together to create a better future so that the Chinese education can continue to flourish.

捐獻者表揚方法如下/ Listed below are the incentive programmes for sponsorship: (任何命名, 以先到先得方式處理)

捐獻款項 Donation	表揚方法 Method of Recognition
RM 1,000,000	名譽顧問兼剪彩人, 其芳名為礼堂命名, 获赠10張VVIP贈券 Multi-purpose hall will be named after the donor, Honorary advisor & ribbon-cutting, 1 VVIP table
RM 500,000	名譽顧問兼剪彩人, 其芳名為视听馆命名, 获赠10張VVIP贈券 Auditorium will be named after the donor, Honorary advisor & ribbon-cutting, 1 VVIP table
RM 200,000	名譽顧問兼剪彩人, 其芳名為电梯命名, 获赠10張VVIP贈券 Lift will be named after the donor, Honorary advisor & ribbon-cutting, 1 VVIP table
RM 50,000	名譽主席兼剪彩人, 其芳名為教室命名, 获赠10張VVIP贈券 Classroom will be named after the donor, Honorary chairman & ribbon-cutting, 1 VVIP table
RM 20,000	名譽主席兼剪彩人, 其芳名為停車場支柱命名, 获赠4張VVIP Car park Pillars will be named after the donor, Honorary chairman & ribbon-cutting, 1 VVIP table
RM 10,000	晚宴剪彩人, 获赠4張VVIP贈券 (席位有限, 先购先得) Sponsorship of 1 table & ribbon-cutting, 4 VVIP tickets (Limited Tables allocated)
RM 5,000	晚宴剪彩人, 获赠2張VVIP贈券 (席位有限, 先购先得) Sponsorship of 1 table & ribbon-cutting, 2 VVIP tickets (Limited Tables allocated)

所有捐款一千令吉以上者, 其芳名將刻在徵信銅牌上, 以作永久紀念支票請註明: Lembaga Pengurus SJKC Khai Chee.
Names of donors RM1,000 and above will be engraved in copper plaque as a mark of appreciation.

回條/REPLY SLIP

The Chairman,
School Building Committee, SJKC Khai Chee, Jalan Segambut, 51200 Kuala Lumpur. Tel : 03-62585609 Fax: 03-62506536

敬复: 启智华小建委会主席林明显董事长

本人/本会/本社/本公司 (中) _____ (英) _____ 地址: _____

电话: (办公室) _____ (住家) _____ (手机) _____ 乐捐: RM _____ (现款/支票号码): _____

以支持贵校上述筹建礼堂暨校舍活动。

Re : Contributions To School Building Fund Raising Committee

I / We / Our Company _____ wish to contribute RM _____ in cash / cheque for the building of School Multi-Purpose Hall in accordance with the contribution chart. Enclosed please find cheque No : _____ from _____ Bank. Kindly acknowledge receipt. Thank you.

Signature : _____ Date : _____

(Chop of company if applicable)

Address : _____

Tel : (O) _____ (R) _____ (H/P) _____ Fax No : _____

(Note : Please do not send cash by post. Kindly cross and address the cheque to : Lembaga Pengurus SJKC Khai Chee)